
 Indkaldelse til bestyrelsesmøde den 7. september 2024 kl. 10         

 
 Afholdelse: Jan. Broby  

 Tilstede: Eva, Brian, Claus, Jan, Bjarne, Kenneth, Morten, Gunhild  

 Afbud: Hans  

   

 
 
 

 
DAGSORDEN 

 

1 Udsendte referater  

1.1 Tidligere bestyrelsesmøder  

   

1.2 F.U.  

   

1.3 Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden  

   

2 Orientering (ved formanden)  

2.1 DIF / DOK  

 DIF ønsker en mere detaljeret beskrivelse af vores strategi end det første udkast. 

Så der skal arbejdes med at uddybe den.  

 

Der er et møde i DIF d. 17/9. Morten deltager. Det er vigtigt at være med i 

forbindelse DIF/Team Danmark støtte fremover. 

 

   

2.2 World Archery  

   

2.3 World Archery Europe og World Archery Nordic  

   

2.4 Andet  

 Pga. af ansættelser, ferieafslutning, sygdom mm er der ikke fuld bemanding på 
sekretariatet de næste måneder. 
 
Der er ansøgningsfrist til stillingen som udviklingskonsulent 08.09.2024. Der er 
kvalificerede ansøgere i bunken. Der gennemføres samtaler i uge 39 og vi håber 
at kunne besætte stillingen 1/12. 

 

   
  



3 Strategiarbejde  

 Vi har indsendt fire spor til DIF: 
1. Frivillighed og foreninger 

2. Børn og unge 

3. Talent og elite 

4. Social- og samfundsmæssig ansvar  

a. DIF soldaterprojekt 

b. Kan udviddes Sporet med tilbud til parabueskydning, senior, 

diagnoser 

Vores forhold til DGI blev drøftet i forbindelse med frivillighed og foreninger.  
K an vi få noget ud af mere samarbejde.  
 
Det er ikke helt klart hvad der kommer til at ske i DIF omkring Elitearbejdet.  

 

   

4 Kommunikationstrategi  

   

5 Kassereren  

5.1 Regnskab – halvårsregnskab  

 Blev gennemgået ved sidste møde for 15.08.2024  

5.2 Budget 2025 – udsendt fra Eva – gennemgang af budgetplanlægningen 
 

Budgettet for 2025 skal være færdig i november. 

 

Det er væsentligt, at den enkelte budgetansvarlige står på mål for de faglige 

beslutninger der træffes på området. Men vi er samtidig bundet af de midler, som 

er bundet i DIF strategispor. 

 

Principielle budgetmæssige diskussioner blev drøftet med henblik på 

færdiggørelse af budgettet 

 

   

6 Opfølgning på udvalgsarbejde  

6.1 Eliteudvalget  

 Generel orientering  
Blev gennemgået til mødet 15.08.2024 

 

 Fremtidig elitestrategi 
Kenn skal have et møde med chef de mission for OL til Oktober 

 

Et nyt udkast til elitestrategi blev præsenteret.  Bestyrelsesudvalg (Jan og Claus), 

Landstræner og tidligere landsholdsskytter har været med til at bidrage med viden 

og ideer. 

 

Udkastet blev diskuteret. 

 

Gunhild retter oplægget til og sender det rundt igen. 

 

   



6.2 Breddeudvalget  

 Generel orientering  
Blev fremsendt til mødet 15.08.2024 

 

 Det er problematisk at der er for få tilmeldinger til træner kurser  

   

6.3 Lovudvalget  

   

6.4 Dommerudvalget  

 Dommerkurser, efterår 2024 
 

Eva og Klaus Lykkebæk har arbejdet med en ide om at afholde et dommerkursus 

for unge tidligere skytter (en dags kursus). Den ide sættes i gang, og invitation 

sendes ud til dem hurtigst muligt. 

 

 

   

6.5 Andet  

 Skal vi afholde formandsmøde 2024 
 
Ja. Det forsøges afholdt når vi ved mere om hvilke midler vi får til DIFs 
strategispor. Så kan mødet handle om konkretisering af sporene. 

 

 Bevæger Bueskydning – Status (Shooting whit the stars – Mental træning – Video 
analyse 
 
Bevæger bueskydning projektet er godt i gang. Det er lidt svært at få klubberne 
til at deltage. Der er 12 klubber som har været med ud af de 20 der er målet. 

- Shooting with the stars blev gennemført dagen før UDM hos TIK 

- On-line community. Der er et I gang i Østjylland. 

- Videoanalyse hvor man kan få sparring med en træner fra instruktørgruppen. Er 

så småt ved at gå i gang 

- Mentaltræning afholdt møde med tre mulige coaches. Her vil man gerne have 

jacob Freil med. 

- Klubanalyse er udskudt efter at Astrid stoppede 

 

  



 Streaming 
Der er kommet et tilbud på et system til streaming fra stævner og DM som koster 
68.000 kr.  (med eller uden moms?). Hvilke forbundsarrangementer vil det kunne 
bruges til: Inde og ude DM Senior + 3D DM.  
 
Det er mange penge for udstyr, som kun bruges få gange. Det er nok tvivlsomt, at 
alle klubber kan finde ud af at bruge udstyret. Det undersøges først hvad det vil 
koste at købe en filmmand til at lave filme professionelt de få gange om året. 
 
Vi vil fortsætte med at udforske streaming ideen. 

 
3D skytterne foreslåer ligeledes at vi hurtigt bevilliger ca. 4000 kr til mikrofoner, 
som kan bruges allerede i forbindelse med VM 3D. Det undersøges om 
mikrofonerne kan lejes. 
 
3D skal bruge en You tube kanal til at streame på fra 3D VM.  
You tube kanal oprettes af Kenneth 
 

 

 Medlemsregistreringer 
Der er udfordring med at nogle klubber ikke indberetter det korrekte antal 
medlemmer. Enkelte klubber er blevet kontaktet. Kontoret kontakter flere 
klubber evt også med et tilbud om hjælp til at søge aktivitetstilskud. 
 

 

   

7 Forbundsmøde 2025 – 29. marts  

   

8 Andre emner  

 Næste møde: 9. november  

   

9 Bordet rundt, eventuelt  

 Dommertildeling 
Kan klubber selv bestemme hvem de ønsker eller ikke ønsker at få tildelt som 
dommere. Svaret er nej. Hvis en klub ikke ønsker at gøre brug af de dommere de 
får tildelt af Bueskydning Danmark kan stævnet ikke afvikles. 

 

 


